
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 10. júna 2020  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin 
Mihálik, Peter Veselovský, Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský , Anna Mydliarová 
 
 

Neprítomný: Kamil Weiss 
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka 

Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
Ing. Rudolf Fides – občan obce 

 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2019 
7. Dodatok č. 1/2020 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s odpadmi 
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 8, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Jeden poslanec sa ospravedlnil – je PN. 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2019 
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7. Dodatok č. 1/2020 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s odpadmi 
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Kamil Weiss 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Mgr. Martin Mihálik 

• členovia –    Mgr. Ivana Veselovská, Peter Veselovský 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Kamil Weiss 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Ing. Peter Veselovský 

• Anna Mydliarová 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová. Informáciu hlavnej kontrolórky 
o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 29.04.2020. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrole 
prijatých uznesení. 
 
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Kamil Weiss 
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K bodu 6. Záverečný účet obce a výročná správa za rok 2019 
 
Hlavná kontrolórka uviedla svoje stanovisko k záverečnému účtu a odporučila ho prijať bez výhrad. Ekonómka 
obce vysvetlila poslancom obsah záverečného účtu obce a výročnej správy – všetci prítomní poslanci boli za.  
 
Ing. Peter Veselovský sa zaujímal o podnikateľskú činnosť a pýtal sa, či sú v nákladoch zahrnuté aj odpisy zo sál 
alebo len penzión, a či najvyššie výnosy tvoria príjmy z vody. Chcel vedieť, aký je hospodársky výsledok 
jednotlivých podnikateľských zložiek - ekonómka mu odpovedala, že odpisy boli prepočítané alikvotnou časťou 
k využitiu sál. Hospodársky výsledok za jednotlivé zložky podnikania sa pripraví do budúceho OZ.  
 
K bodu 7. Dodatok č. 1/2020 k VZN č. 2/2016 o nakladaní s odpadmi 
 
Starosta obce oboznámil poslancov, že sa bude v tomto roku robiť ďalšia úprava zákona o odpadoch, takže 
navrhovaný dodatok je len „kozmetická úprava“, ktorá rieši doterajšie úpravy. Mgr. Martin Mihálik sa opýtal, či sa 
bude realizovať rozšírenie zberného dvora?- starosta mu odpovedal, že boli podané dve žiadosti na projekty. 
V prvej sa ešte nerozhodlo či nám budú pridelené finančné prostriedky z Eurofondov a druhá žiadosť bola 
schválená z Envirofondu, ale peniaze nie sú, takže sme v poradovníku, keď peniaze budú, tak nám ich pridelia. 
Spolufinancovanie je tam 5 % a 10 %. Ing. Peter Veselovský sa opýtal, či pri rozšírení bude vyriešený aj problém 
s nádobami na chemikálie a aký je časový rámec na rozšírenie? – starosta mu odpovedal, že áno, je to v projekte 
zahrnuté. Keby boli peniaze, tak sa dá rozšíriť zberný dvor do pol roka. Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby bol zberný 
dvor otvorený aj cez víkend, napr. každú druhú sobotu. Ďalej sa zaujímal, ako je to s platením za drobný stavebný 
odpad u nás a v Ružomberku. Starosta mu odpovedal, že aj v Ružomberku je drobný stavebný odpad platený od 
1 kg a veľkoobjemový je prvých 150 kg na obyvateľa je zadarmo a potom sa platí. Tento systém platenia navrhol 
starosta obce uplatniť aj v našej obci. Ján Švanda upozornil, že v kontajneroch pri cintorínoch je veľa odpadu, ktorý 
nie je z cintorínov. Marek Bystričan oboznámil všetkých, že vzniká nelegálna skládka odpadu za novým stredným 
cintorínom naľavo. Starosta na to reagoval, že pôjde túto skládku preveriť. Ing. Peter Veselovský navrhol, dať na 
takéto miesta fotopasce. Marek Bystričan sa opýtal, či je potrebné pri kolaudácií dokladať, ako sa naložilo 
s drobným stavebným odpadom – starosta mu odpovedal, že áno, je to v zákone.  Všetci prítomní poslanci boli za 
dodatok.  
 
 
K bodu 8. Rôzne 
 

a) Žiadosť Ivana Chlepka , Liptovská Lúžna 1244 o predĺženie nájmu v 24 b. j.– všetci prítomní poslanci boli 
za 

b) Žiadosť Daši Hubovej, Čiližská 5, Bratislava, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci boli 
za 

c) Žiadosť Milana Husarčíka a manželky, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci 
prítomní poslanci boli za  

d) Žiadosť Niké, spol. s r. o., Ilkovičova 34, Bratislava, o opravu vydaného súhlasu s prevádzkovaním 
kurzových stávok v prevádzke Pohostinstvo Veselovský, Liptovská Lúžna 603– všetci prítomní poslanci 
boli za 

e) Preloženie osláv 350. výročia založenia obce Liptovská Lúžna na 06.-07.08.2021 z dôvodu zákazu 
hromadných podujatí s účasťou nad 1000 osôb do konca roka 2020 podľa nariadení hlavného hygienika 
a opatrení na zabránenie šírenia COVID-19 – všetci prítomní poslanci boli za 

 
K bodu 9 . Interpelácie poslancov 
 
Anna Mydliarová 
 

- Ako sa vyriešil problém pri Srnkovcoch? – starosta jej odpovedal, že to chcel riešiť, ale nakoľko tam je 
súkromný pozemok, tak je tam problém, zatiaľ sa rozšíril odtok vody. 

- Stromy na starom cintoríne sú nebezpečné – starosta jej odpovedal, že podáme žiadosť na odstránenie. 
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Marek Bystričan 
 

- Navrhol, že keď sa bude robiť nový asfalt po hlavnej ceste, aby sa po krajoch uložili aj nové válovce – 
starosta mu odpovedal, že bolo dohodnuté, že sa bude pokračovať v kladení asfaltu až pod Gazdíky, ale 
to bolo ešte pred koronakrízou a teraz nevie, či na to budú peniaze. 

- Poďakoval sa za promptné vyriešenie komínov na budove obecného úradu. Starosta taktiež poďakoval 
hasičom a Kamilovi Weissovi, ktorý to riešil, ďalej informoval poslancov, že sa prekryli diery po komínoch 
a že sa trochu pri týchto prácach zničili obrubníky, ale tie sa opravia. 

 
Ing. Peter Veselovský 
 

- Bočná ulica popod základnú školu je opravená? – starosta mu odpovedal, že sa to bude riešiť, keď sa 
bude asfaltovať, taktiež na vyšnom konci. 

- Riešila sa žiadosť na Lesy SR ohľadom opráv ciest po zvážaní dreva? – starosta mu odpovedal, že je tam 
viac problémových ulíc, kde sa bude robiť štúdia únosnosti mostov a potom sa bude konať, aby sa dali 
značky na zákaz vjazdu. Keď Lesy vyťažia, tak sa bude robiť nakoniec asfalt, aby sa nenastala rovnaká 
situácia ako pri nižnom cintoríne, že sa urobila nová cesta a potom opäť zvážali a zničili ju.  

 
Mgr. Martin Mihálik 
 

- Odbočka do Ráztok je v hroznom stave – starosta obce mu odpovedal, že to mal v pláne dať vybetónovať, 
ale počasie tomu momentálne nepraje.  

- Informoval poslancov aj starostu obce, že základnú školu počas tohtoročných nárazových dažďov viackrát 
vytopila voda z cesty. Starosta mu odpovedal, že sa budú hľadať riešenia ako odkloniť vodu z polí ešte 
nad základnou školou. 

- Navrhol, aby sa zateplila 24 b.j. na vyšnom konci s. č. 1244, je tam taktiež neupravené okolie, parkovisko, 
žiarovky a podobne – starosta mu odpovedal, že je tam problém s kradnutím, väčšinou žiarovky, často sa 
opravujú schodiskové vypínače. Ak by sa zateplila budova, musel by sa zvýšiť aj nájom. Mgr. Ivana 
Veselovská navrhla, že by mohla obec porozmýšľať o výstavbe novej bytovky, napr. na mieste starej 
vyšnej školy – starosta jej odpovedal, že je to jediné miesto na vyšnom konci, ktoré je verejné a to treba 
zachovať. Mgr. Martin Mihálik žiadal starostu, aby dal vypracovať projekt na zateplenie do budúceho 
zasadnutia.  

- Žiadal o zníženie % krátenia pre OFK, nakoľko predpokladajú, že budú potrebovať takmer celú dotáciu – 
Marek Bystričan mu vysvetlil, že dotácie sa zatiaľ vracať nebudú, len si majú zložky vytvoriť rezervu vo 
výške 40 %, ekonómka navrhla, že najlepšie by bolo zhodnotiť situáciu v septembri 2020.  

 
Mgr. Ivana Veselovská  
 

- V akom štádiu je strom u p. Gáborikovej?  - starosta jej odpovedal, že povolenie dostala, ponúkol jej aj 
pilčíka, ale odmietla ho, že si zabezpečí sama. Starosta povedal, že sa jej bude písať výzva. 

- Mali by sa dotiahnuť detské ihriská v obci na rôznych miestach, sú rôzne zostavy, mohli by sa viaceré 
využiť – starosta jej odpovedal, že je potrebné nájsť pre ne lokality. Poslanci následne navrhovali miesta 
kde by sa mohli detské ihriská umiestniť – napr. pri vyšnej škole, futbalovom ihrisku, pri COOP Jednote 
v strede...  

 
 
 
K bodu 10. Diskusia 
 
Starosta obce oboznámil poslancov, že minulý rok sa robila jedna vetva kanalizácie na vyšnom konci. Tento rok 
obec získala peniaze na ďalšiu vetvu a to na nižnom konci pri p. R. Fidesovi, kde by sa odstránila prečerpávačka. 
Bohužiaľ, niektorí vlastníci dotknutých nehnuteľností sú výrazne proti tomu a z tohto dôvodu to celé stojí. Urobené 
sú projekty, beží územné konanie, peniaze sú, ale občania sú proti budovaniu kanalizácie v danom úseku.  
 
Starosta oboznámil poslancov o preložení nasledujúceho zasadnutie OZ z 17.09.2020 na 02.09.2020 o 17:00h. 
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K bodu 11.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:30 hod. 
 
 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 10. júna 2020 
 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   
 

       Ing. Peter             V E S E L O V S K Ý  
 

 
                  Anna           M Y D L I A R O V Á  
    


